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BURMISTRZ  KARPACZA

za pośrednictwem
Przewodniczącego Rady Miejskiej

Karpacza

ZAPYTANIE  RM 0003.248.2022

W SPRAWIE :

• Struktury użytkowania gruntów w Gminie Karpacz.

OPIS  STANU  FAKTYCZNEGO:

• Panie Burmistrzu w raporcie o stanie Gminy za 2021 r. w ogólnej charakterystyce Gminy
został zamieszczony wykres obrazujący strukturę użytkowania gruntów. Na wykresie tym
grunty leśne zajmują 76 % ogólnej powierzchni Gminy, brak jest wyszczególnionych osob-
no gruntów należących do KPN i Nadleśnictwa „Śnieżka” w Kowarach, które są mieniem
Skarbu Państwa. 

PYTANIA :
 

1. Ile  w  strukturze  użytkowania  gruntów w Gminie  Karpacz  (  w  % i  ha)   zajmują  tereny
należące do Karkonoskiego Parku Narodowego ?

2. Ile w strukturze użytkowania gruntów w Gminie Karpacz ( w % i ha) zajmują tereny 
należące do Nadleśnictwa „Śnieżka” w Kowarach ?

ZAŁĄCZNIK :
                            

• Kopia części raportu o stanie Gminy za 2021 r.
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